
  
  
Svenska Stövarklubben  
 

Protokoll 241118 
 

Styrelsemöte 15/2024 
 
Närvarande: Rolf Karlsson, Henrik Mårts, Göran Johansson,  

Markus Enstedt, Anna Green, Thomas Eriksson och Thomas Larsson, Marita Lithander och Leif 

Lundholm 

 

 

§153 Mötet öppnas 

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

 

§154 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll väljs Thomas Larsson. 

 

§155 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns 

 

§156 Föregående protokoll 

Protokoll 14 2024 godkänns och läggs till handlingarna. 

 

§157 AU-beslut 

Fyra nya jaktprovsdomare har godkänts och vi hälsar följande personer välkomna till domarkåren: 
Roger Eliasson- Halland, Andreas Bengtsson-Halland, Mats Helmersson- Jämtland/Härjedalen,  
Renée Axelsson Helin- Södermanland. 
 
§158 Inkomna ärenden 

a) Skrivelse från Smålands stövarklubb angående DM och antal startande hundar per klubb. 
Styrelsen beslutar att arbetsgrupp tillsätts för att ta fram ett gemensamt uttagningssystem 
och att nuvarande uttagningsregler som beslutats ute i distrikten gäller fram till fullmäktige 
2026. 

b) Inbjudan till möte med de andra specialklubbarna den 5 dec via Zoom- Göran beslutas delta. 
c) SKK Jakthundskommitté meddelar att renmarksutredningen är nerlagd- Marita informerar 

lokal- och rasklubbar. 
 

§159 Ekonomisk rapport- Henrik 

• Henrik delger styrelsen resultatrapport t o m dagens datum, vi ligger i fas mot Budget. 

• Aktieinnehavet är ganska högt och bör ses över, styrelsen ger Henrik och Rolf i uppdrag att se 
över detta. 

 
§160 Rapport från webansvarig-Markus 

• Markus föreslår att en kamera köps in för att dokumentera de större tävlingarna. Styrelsen 
godkänner förslaget och Markus och Leif utses att hitta en lämplig kamera. 

 
 



§161 Rapport från utställningsansvarig- Thomas E 

• Alla utställningar för 2026 är klara. 

• Kompendier till exteriördomarkonferensen 2025 håller på att jobbas fram. 
 
§162 Rapport från avelsansvarig- Göran 

• Avelssäsongen börjar lida mot sitt slut och valpregistreringarna minskar. Schillerstövaren är 
den som tappat mest under året.  

• Mats Olsson har ansökt om att avgå som avelsråd from 250101. Styrelsen godkänner 
ansökan. Inget nytt avelsråd ersätter Mats. 

• Göran lämnar rapport från SKK AK HD-utredning- kvalitén på HD-röntgen måste säkras upp. 
Olika förslag tittas på för alternativ avläsning. 

 
§163 Rapport från regelansvarig- Thomas 

• Mail från Posavski gonic klubben angående start på räv/harprov. Då rasen är importerad för 
jakt på vildsvin kan inte detta erbjudas. Det som kan erbjudas är RR-prov. Thomas L meddelar 
avelsansvarig i klubben. 

• Dreverklubben inbjuder Svstkl att delta i en framtidsutredning om Jakt med löshund 2040. 
Styrelsen beslutar att Göran J och Thomas E representerar klubben. 

• Thomas L informerar om att regelkommittén har möte inför regelrevideringen. 
 
§164 Rapport från medlemsansvarig- Anna 

• Anna har det ganska lugnt med medlemsärenden. Medlemsantalet visar på -33 st jämfört 
med nov 2023. Medlemmar- valpköpare har ökat med ca 100 st de senaste två åren. 

 
§165 Rapport från IT-ansvarig- Leif 

• Leif informerar om att han finslipar det sista i programmet för liverapportering. Programmet 
kommer att testas under Nordiska Mästerskapet där Leif och Anna assisterar. 
 

§166 Övriga frågor 

• Göran- avelsmöte med Norge och Finland är inplanerat under NM. 

• Thomas E- Remissvar sänt till SKK angående nya standards för Rysk Stövare. 
 
§167 Nästa möte 
Bestäms till den 16 december kl. 19.00 

 
 
§168 Mötet avslutas 

Rolf tackar för idag och förklarar mötet för avslutat. 

 
 

Vid protokollet  

Marita Lithander 

 

Justerat 

Rolf Karlsson  Thomas Larsson  


